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Protokół Nr 15/2021 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

odbytego w sposób zdalny w dniu 26 kwietnia 2021 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 13:15, a zakończyło się o godzinie 14:40. Posiedzeniu 

przewodniczył Mariusz Kuziel - Wiceprzewodniczący Komisji, a protokołowała Dominika 

Bułgajewska. 

 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Mariusz Kuziel - Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził 

quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Podczas posiedzenia nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Mariusz Kuziel - Wiceprzewodniczący Komisji  

Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

4. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem porządku obrad głosowało 6 Członków Komisji, 0 – przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Wioletta Drzewińska, Zbigniew Marszałek, Alicja Prill, 

Tomasz Jarema 

 

Ad.3  

Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  
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3.1 Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2017 – 2020” za okres 2019 – 2020. 

 

Mariusz Kuziel - Wiceprzewodniczący Komisji  

Zapytał, czy są pytania do przedmiotowego sprawozdania? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja zapoznała się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

3.2 Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2020”. 

 

Mariusz Kuziel - Wiceprzewodniczący Komisji  

Zapytał, czy są pytania do przedmiotowego sprawozdania? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja zapoznała się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

3.3 Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu, w tym z realizacji programów za rok 2020. 
 

Mariusz Kuziel - Wiceprzewodniczący Komisji  

Zapytał, czy są pytania do przedmiotowego sprawozdania? 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Poprosił o przedstawienie sprawozdania przez dyrektora jednostki. Jaka jest konkluzja  

i wypracowane wnioski dotyczące realizacji zadań? 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poinformowała, że sprawozdanie przedstawia działalność jednostki, pieczy zastępczej  

i opisuje działania związane z przeciwdziałaniem przemocy w rodzinie, rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych oraz udzielania wsparcia osobom  

w przezwyciężaniu trudnych sytuacji życiowych. analizując 2020 rok widzimy niedosyt jeżeli 

chodzi o wsparcie specjalistów dla rodzin zastępczych i osób niepełnosprawnych. 

Poinformowała o utworzeniu Regionalnego Centrum Kryzysowego. Zatrudnia ono 

specjalistów i realizuje zadania. Osoby niepełnosprawne są ponadto wspierane programem 

„Opieka wytchnieniowa”. Zatrudniono psychologów, którzy pracowali w środowisku   

z osobami opiekującymi się osobami niepełnosprawnymi. W tym roku projekt będzie 

rozszerzony o działania rehabilitacyjne. Coraz większe zapotrzebowanie jest na asystentów 

rodziny, jeżeli program będzie się rozwijał zostaną zatrudnieni dodatkowi pracownicy. 

Przekazała, że w Regionalnym Centrum Kryzysowym jest zatrudnionych dwóch 

psychologów, w najbliższym czasie zostanie zawarta kolejna umowy. Przekazała, że brakuje 

cały czas rodzin zastępczych. Przedstawiła informacje w tej sprawie. Zadaniem na 2021 rok 

będzie zwiększenie działań promocyjnych w  zakresie pozyskiwania nowych rodzin. 
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Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zwrócił uwagę, że pandemia uderzyła w mocnym stopniu młodzież, która jest zmuszona 

siedzieć w domach. Zapytał, czy będą prowadzone działania w kierunku pomocy 

psychologicznej dla młodzieży. Zapytał, czy dostęp do psychologa będzie jedynie na terenie 

Myśliborza? Zwrócił uwagę, że młodzież coraz częściej choruje na depresję. Należy zatem 

podejść do tego tematu systemowo. Zwrócił uwagę na ograniczony dostęp do psychologa na 

terenie Barlinka. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że Regionalne Centrum Kryzysowe ma zatrudnionych dwóch psychologów 

na pełnych etatach. Pracuje ono nie tylko stacjonarnie, ale również na terenie całego powiatu. 

Utworzone zostały da zespoły mobilne. Zakupiono dwa samochody do realizacji działań. 

Usługi specjalistyczne są świadczone również w miejscach zamieszkania osób potrzebujących 

pomocy. Podała przykład udzielenia pomocy dla rodzin po pożarze domu w m. Golczew.  

Zwróciła uwagę, że Regionalne Centrum Kryzysowe jest punktem interwencyjnym i nie 

prowadzi długotrwałej terapii. Poruszyła sprawę związaną z działaniami gmin w zakresie 

udzielania pomocy mieszkańcom. Poinformowała, że program zakłada również współpracę ze 

szkołami. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał o sytuację rodzinnego domu dziecka w Barlinku? 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że sytuacja rodziny jest na bieżąco monitorowana i udzielane jest pomoc 

rodzinie. Przedstawiła informacje na temat działań związanych z organizacja spotkań rodzin 

biologicznych z dziećmi. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że jeżeli chodzi o wsparcie dla młodzieży zachodzi konieczność 

synchronizowania działań ukierunkowanych do młodzieży. Instytucje udzielające wsparcie na 

terenie powiatu  to min. psychologowie w szkołach, Poradnie Psychologiczno-Pedagogiczne 

oraz w zeszłym roku na terenie Powiatu przy Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym  

w Renicach został powołany Ośrodek Środowiskowej Opieki Psychiatrycznej dla dzieci  

i młodzieży finansowany w ramach kontraktu z NFZ. Zwróciła uwagę, że młodzież na terenie 

całego powiatu może uzyskać wsparcie w ośrodku. Przedstawiła informacje dotyczące działań 

ośrodka. Poprosiła o przekazywanie informacji o możliwości pozyskania wsparcia nie tylko  

w Regionalnym Centrum Kryzysowym, ale i w innych jednostkach. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Przekazał, że jedynym rozwiązaniem może być zatrudnienie w szkołach psychologa. Pomoc 

doraźna, bez prowadzenia terapii może nie być wystarczająca, przy tak dużej ilości uczniów  

w szkołach. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że działania powinny być synchronizowane. Wydział Edukacji i Rozwoju 

wystąpił do wszystkich dyrektorów szkół i placówek oświatowych z zapytaniem w jaki 

sposób ta pomoc jest udzielana.  
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Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zauważył, że problemy młodzieży są nie tylko związane z pandemią. Powinno się wpisać na 

stałe w statutach szkół opiekę psychologiczną. Pomoc pedagogiczna jest niewystarczająca. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

3.4 Ocena Zasobów Pomocy Społecznej. 

 

3.5 Sprawozdanie z efektów pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej  

w Powiecie Myśliborskim za rok 2020. 

 

3.6 Roczne Sprawozdanie z działalności rehabilitacyjnej i wydatkowania środków 

finansowych przez Warsztat Terapii Zajęciowej w Dębnie w 2020 roku. 

 

Mariusz Kuziel - Wiceprzewodniczący Komisji  

Zapytał, czy są pytania do przedmiotowych sprawozdań? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

Ad. 4 

Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

 

4.1 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-

2033. 

 

Mariusz Kuziel - Wiceprzewodniczący Komisji  

Przekazał, że przesłany do radnych projekt uchwały został zmieniony przez Zarząd Powiatu 

na dzisiejszym posiedzeniu. Poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu i zmian 

jakich dokonano. 

  

Skarbnik Powiatu - Małgorzata Popławska 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Myśliborskiego dokonuje się w związku z podjętymi uchwałami zarządu i rady 

powiatu zmieniającymi wielkość dochodów, wydatków, przychodów budżetu oraz na 

podstawie: 

1) wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu  

o wprowadzenie do Wieloletnich Przedsięwzięć Powiatu Myśliborskiego zadania 

pn.”Prowadzenie Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej typu socjalizacyjnego dla 

maksymalnie 14 wychowanków w latach 2021-2024”.  Zadanie planowane jest do 

realizacji w okresie 01.09.2021-31.08.2024. Łączne nakłady finansowe to kwota 

2.638.649,16 zł., z czego limit zobowiązań w 2021 roku to kwota 276.646,16 zł, w 2022 

roku 856.910,88 zł., w 2023 roku 890.330,56 zł., w 2024 roku 614.761,56 zł. 

2) wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu  

o zwiększenie w Wieloletnich Przedsięwzięciach Powiatu Myśliborskiego limitów 

zobowiązań w 2021 roku dla zadania pn.”Prowadzenie Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej typu socjalizacyjnego dla maksymalnie 14 wychowanków w latach 2018-

2021” o kwotę 20.520,18 zł. tj. do kwoty  531.439,18 zł. Zadanie realizowane jest  

w latach 2018-2021 przez Placówkę Opiekuńczo-Wychowawczą DORIAN II w Sławnie. 

Powyższe podyktowane jest zmianą średniego miesięcznego kosztu utrzymania dziecka  

w Placówce w 2021 roku. 
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Więcej  uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji zarządził głosowanie opinii nad przedmiotowym projektem 

uchwały: 
 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 9 Członków Komisji, 0 – przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu 

 

4.2 w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

 

Mariusz Kuziel - Wiceprzewodniczący Komisji  

Przekazał, że przesłany do radnych projekt uchwały został zmieniony przez Zarząd Powiatu 

na dzisiejszym posiedzeniu. Poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu i zmian 

jakich dokonano. 

  

Skarbnik Powiatu - Małgorzata Popławska 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że zmian dokonuje się na 

podstawie: 

1)        wniosku Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego o zwiększenie 

planu wydatków budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok o kwotę 80.000 zł. w rozdziale 

75085 – Wspólna obsługa jednostek samorządu terytorialnego §6060 – wydatki na zakupy 

inwestycyjne jednostek budżetowych na realizację zadania pn. „Zakup samochodu 

dostawczego na potrzeby grupy remontowej Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego”, 

2)        wniosku Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego o zwiększenie planu 

wydatków budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok o kwotę 63.794 zł. zł. w rozdziale 

60014 – Drogi publiczne powiatowe, §6050 – wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 

na realizację zadania pn. „Wykonanie oświetlenia ulicznego w ciągu drogi powiatowej Nr 

2113Z”. Powyższe zadanie zabezpiecza się ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych. 

3) wniosku Wydziału Dróg Starostwa Powiatowego w Myśliborzu o wprowadzenie  

do budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2021 zadania pn. ,,Wykonanie dokumentacji 

technicznych na budowę chodników oraz  ścieżek pieszo-rowerowych w pasach dróg 

powiatowych w miejscowościach Klicko, Myśliborzyce, Ławy, Kierzków, Pszczelnik’’ – 

kwota 160 000,00 zł. 

Cała wartość zadania to kwota 160.000 zł. z czego 80.000 zł. to środki Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych, 80.000 zł. dotacja Gminy Myślibórz.. 

Powyższe zadanie będzie obejmowało dokumentację dla zadań: 

a) „Budowa ścieżki pieszo-rowerowej w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z prowadzącej  

z Myśliborza do miejscowości Klicko’’ 

b) ,,Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2161Z w m. Kierzków na odcinku od 

centrum wsi do cmentarza wraz z budową zatoki postojowej przy cmentarzu’’ 

c) ,,Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2119Z w m. Pszczelnik’’ 

d) ,,Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z w m. Ławy wraz z budową 

zatoki postojowej przy cmentarzu’’ 

e) ,,Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2117Z prowadzącego  

do miejscowości Myśliborzyce” 
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4) wniosku Wydziału Dróg Starostwa Powiatowego w Myśliborzu o wprowadzenie  

do budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2021 zadań pn.  

1. ,,Budowa chodnika w miejscowości Warnice’’ – kwota 130 000,00 zł. 

2. ,,Budowa chodnika w miejscowości Więcław’’ – kwota 170 000,00 zł. 

3. ,,Budowa chodnika w miejscowości Różańsko’’ – kwota 400 000,00 zł. 

4. ,,Wykonanie dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej Dębno-

Grzymiradz’’ – kwota 60 000,00 zł. 

Źródło finansowania: 

- 460 000,00 zł – środki pochodzące z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych,  

- 300 000,00 zł – dotacja Gminy Dębno. 

5) Decyzji Zarządu Powiatu o zabezpieczeniu środków finansowych na zadania: 

a) Wniesienie wkładu pieniężnego na podwyższenie kapitału zakładowego Spółki Szpital  

w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Spółka z o.o. – 250.000 zł. 

b) Dotacja celowa na finansowanie i dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji  

i zakupów inwestycyjnych przez Szpital Barlinek Spółka z o.o. -  250.000 zł.: 

- artroskop 80.000 zł. 

- zakup stołu operacyjnego 60.000 zł. 

- zakup urządzenia do krioterapii ciekłym azotem 15.000 zł. 

- zakup urządzenia do diatermii 56.000 zł. 

- zakup urządzenia fango do okładów leczniczych 25.000 zł. 

- zakup wanny rehabilitacyjnej 25.000 zł. 

- zadanie inwestycyjne pn. Budowa zbiornikowej instalacji tlenu wraz  

z infrastrukturą techniczną w wysokości 49.000,00 zł (całkowita wartość inwestycji – 

547.296,00 zł). 
 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Zauważył, że część sprzętu została zakupiona przez spółkę. 

 

Skarbnik Powiatu - Małgorzata Popławska 

Wyjaśniła, że zapisy w projekcie uchwały są tożsame z treścią Programu Naprawczego 

Spółki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że zapisy są zgodne z przyjętą procedurą, Prezes powinien wystąpić z pismem  

o dokonanie zmian w tym zakresie. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy w projekcie uchwały mogłaby znaleźć się informacja, że do zapytań 

przetargowych, które zostaną przeprowadzone na sporządzenie dokumentacji drogowych 

mogłaby być ujęta dokumentacja dotycząca drogi powiatowej w kierunku Dolska w zakresie 

poszerzenia jezdni ze środków budżetu Powiatu? Wykonanie odrębnie dokumentacji będzie 

stanowić wyższy koszt. Zapytał, czy Zarząd Powiatu może dodać zmianę w tym zakresie do 

projektu uchwały? 
 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Przekazał, że nie może dać takiego zapewnienia, gdyż nie rozważano dodanie dodatkowych 

dróg do przedmiotowego zadania. Zwrócił uwagę, że każda z gmin posiada swoja pulę 

środków finansowych, która została podzielona. 
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Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 

Zauważyła, że wszystkie gminy posiadają zabezpieczone odpowiednie pule środków 

finansowych z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. Przedstawiła informacje  

o ustaleniach jakich dokonano. Zwróciła uwagę na pismo Burmistrza Dębna, zgodnie  

z którym wyceniono wykonanie chodników przy drogach powiatowych. Odczytała wniosek 

Burmistrza. Odpowiadając Rademu A.Mazepa przypomniała, że środki na ten cel nie zostają 

w pełni wykorzystane i będzie możliwość dofinansowania tej dokumentacji w terminie 

późniejszym. Wraz z Radnym Z. Marszalkiem i Radnymi też pozytywnie to omówili.  

 

Magdalena Jodko- Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowej sprawy. Odniosła się do kwestii 

wykonanych wycen zaplanowanych do realizacji dokumentacji technicznych. 
 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji zarządził głosowanie opinii nad przedmiotowym projektem 

uchwały: 
 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 9 Członków Komisji, 0 – przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, kiedy zostaną omówione dokumentu dostarczone do radnych dotyczące audytu 

placówek oświatowych? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, dokumenty zostaną szczegółowo omówione przez Komisję Oświaty, 

Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych, która 

zaplanowała posiedzenie na dzień 12 maja br. Odniosła się do treści przedmiotowych 

dokumentów. 

 

2. Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Poprosił o przedstawienie informacji na temat sytuacji szpitali oraz działań związanych ze 

szczepieniami mieszkańców. 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawiła informację na temat sytuacji spółki. Podała szczegółowe informacje na temat 

realizacji szczepień w szpitalu. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Podał informacje na temat wykonywanych szczepień przez szpital. Poruszył temat sytuacji 

szpitala. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Rudnicki 

Poruszył temat dotyczący współpracy szpitali. Zapytał, czy są podejmowane działania w tej 

sprawie? Zauważył, że była mowa o wspólnej realizacji cateringu i laboratorium. Zauważył, 

że dzięki wspólnym działaniom straty spółek byłyby mniejsze. 
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Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Poinformował, że rozmowy były prowadzone, jednakże zostały zawieszone. Zwrócił uwagę 

na zawarte umowy przez Szpital w Dębnie. Spółka nie wycofuje się z prowadzenia rozmów, 

temat ten będzie uzgadniany. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odniosła się do przedmiotowego tematu. Poruszyła kwestię narastających strat spółki. 

Przekazała, że należy powrócić do rozmów, aby przed ogłoszeniem kolejnych przetargów 

podjąć odpowiednie działania. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Rudnicki 

Zwrócił uwagę na narastające straty obu spółek, nie wyobraża sobie zatem przyszłości bez 

współpracy obu szpitali, jest ona konieczna. Poprosił o kontynuowanie działań w tym 

zakresie. 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Zwróciła uwagę, że spółka ma podpisane umowy z kontrahentami zewnętrznymi, jednak 

podpisanie umowy ze Szpitalem Barlinek jest podobne, oby było tylko korzystne dla obu 

spółek. Poruszyła kwestie prowadzonych rozmów. Szpital w Dębnie jest gotowy na ich 

kontynuację. Poruszyła kwestię działań związanych ze zmianą organizacyjną szpitali. 

Członek Zarządu – Andrzej Rudnicki 

Ponownie poprosił o rozważenie możliwości współpracy pomiędzy spółkami. Zwrócił uwagę, 

na zapewnienia dotyczące działań w tej sprawie, które nie są realizowane. 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przekazał, że rozmowy będą kontynuowane. 

3. Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Poprosił o wyjaśnienia dotyczące zleconego audytu placówek oświatowych. 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił wyjaśnienia dotyczące zleconego audytu. Przekazał, że analiza dotyczy arkuszy 

organizacyjnych, statutów uchwał i planów nauczania. Koszt wykonania opracowania to 

kwota 20 800,00 zł brutto. Analiza została przeprowadzona we wszystkich placówkach. 

Przedstawił wyjaśnienia dotyczące przygotowanego dokumentu.  Przedstawił informacje na 

temat firmy, która opracowała audyt. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy członkowie Komisji chcą dokonać omówienia przedmiotowego tematu na 

odrębnym posiedzeniu Komisji? 

 

Mariusz Kuziel - Wiceprzewodniczący Komisji  

Przekazał, że w tym celu swoje posiedzenie zaplanowała Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa 

Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych. Komisja Finansów Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego może zająć się tematem pod względem finansowym. Powinno 

zostać zwołane odrębne posiedzenie Komisji celem przeanalizowania przesłanej 

dokumentacji i wypracowania wniosków. 
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Członek Komisji – Ryszard Wiśniak  
Zaproponował, aby temat ten został rozpatrzony po przeprowadzonej analizie Komisji 

Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Wówczas należy zwołać wspólne posiedzenie Komisji, gdyż nie można analizować spraw 

oświatowych oddzielnie merytorycznie i finansowo, gdyż te zagadnienia są ściśle ze sobą 

związane.  

 

4. Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, o sprawę dotyczącą sytuacji w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym  

w Renicach? 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy dyrektor jednostki przebywa na zwolnieniu lekarskim  

i znajduje się w okresie wypowiedzenia. Również na zwolnieniu lekarskim i w okresie 

wypowiedzenia jest wicedyrektor placówki. Zarząd Powiatu wyznaczył do zastępowania 

dyrektora placówki Panią Małgorzaty Woroch do dnia 30.04.2021r. Poinformowała, że od 

dnia 19 kwietnia 2021 roku w placówce prowadzona jest kontrola Najwyższej Izby Kontroli 

delegatura w Szczecinie. Przedstawiła zakres przedmiotowej kontroli, będzie ona trwała do 

miesiąca czerwca br. Poinformowała o przeprowadzonych kontrolach przez Kuratorium 

Oświaty w Szczecinie. Odniosła się do kwestii złożenia wypowiedzenia przez kadrę 

zarządzająca placówką. Zwróciła uwagę, że skierowania do placówki są na dzień dzisiejszy 

wstrzymane. Prowadzone są działania i rozmowy  dotyczące poprawy sytuacji w ośrodku. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Złożył wniosek o przekazanie danych dotyczących wydatków w roku 2020 w paragrafie 4210 

oraz 4300 w Regionalnej Placówce Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie z podziałem na 

wydatki jakie zostały wykonane przez Dyrektora Placówki oraz przez Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego na rzecz placówki. Poprosił o przesłanie 

przedmiotowych danych do sesji Rady Powiatu w dniu 28.04.2021r. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

Ad. 6 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 14:40. 
 

Protokołowała:  

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 
 

Przewodniczący Komisji Finansów, 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

 

         Arkadiusz Mazepa 

 


